

ឈ្មោះអ្នកដាក់បណ្តឹងទាមទារ
អាសយដ្ឋានអ្នកដាក់បណ្តឹងទាមទារ
ទីក្រុង, ស៊ីបកូដ CA

សេចក្តីជូនដំណឹងនៃតម្រូវការការចុះឈ្មោះសម្រាប់ការងារ

អ្នកបានដាក់បណ្តឹងទាមទារសុំការធានារ៉ាប់រងភាពអត់មាន ការងារធ្វើ (Unemployment Insurance, UI) ដោយជោគជ័យ។ ដើម្បីធានាថាសិទ្ធិទទួលបានរបស់អ្នកដើម្បីទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ UI អ្នកត្រូវតែចុះឈ្មោះសម្រាប់ ការងារដោយការប្រើប្រាស់ CalJOBSSM, ប្រព័ន្ធផ្លាស់ប្តូរការងារតាមអ៊ិនធឺណែតកាលីហ្វ័រញ៉ា។

សារសំខាន់ : ខកខានដើម្បីចុះឈ្មោះនិងហើយ ធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពប្រវត្តិរូប សង្ខេបរបស់អ្នក នៅក្នុង CalJOBS អាចនិងប៉ះពាល់ដល់សិទ្ធិទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ UI របស់អ្នក។

ដើម្បីបំពេញតម្រូវការនេះ គ្រាន់តែបំពេញការចុះឈ្មោះ CalJOBS របស់អ្នក ហើយបន្ថែមប្រវត្តិរូបសង្ខេប មួយទៅប្រវត្តិរូបរបស់អ្នកមិនលើសពី 21 ថ្ងៃគិតចាប់ពីថ្ងៃជូនដំណឹងនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកមានគណី CalJOBS មួយរួចហើយអ្នកនឹងគួរតែធ្វើឲ្យបច្ចុប្បន្នភាពទៅព័ត៌មានការចុះឈ្មោះនិងប្រវត្តិការងាររបស់អ្នក។ ការចុះឈ្មោះនិងការបង្កើតប្រវត្តិរូបសង្ខេបទាន់ពេលវេលាក្នុង CalJOBS នឹងធានាសុវត្ថិភាពរបស់អ្នក ដើម្បីទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ UI។

ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្លាប់បានប្រើ CalJOBS ពីមុនមក EDD បានចាប់ផ្តើមកំណត់ក្រាហ្វិកចុះឈ្មោះជាមុន សម្រាប់អ្នក។ ដើម្បីបំពេញដំណើរការសូមចូលទៅ CalJOBS (caljobs.ca.gov)។ ការចុះឈ្មោះជាមុនរបស់អ្នក គឺជានាមត្រកូលពេញលេញរបស់អ្នក ដើម ដំបូងនៃនាមខ្លួនរបស់អ្នក និងលេខចុងក្រោយបួនខ្ទង់នៃលេខ សន្តិសុខសង្គមរបស់អ្នក (SSN)។ ពាក្យសម្ងាត់គឺជាថ្ងៃពីរខ្ទង់ ដែលអ្នកបានកើត ខែពីរខ្ទង់ដែលអ្នក បានកើត និងលេខបួនខ្ទង់ចុងក្រោយនៃកាត់SSN ។

ឧទាហរណ៍: សម្រាប់ជនដែលមានឈ្មោះ Jane Smith, កើតនៅថ្ងៃទី 4 ខែកក្កដា, និងលេខបួនខ្ទង់ចុងក្រោយនៃ SSN គឺជា 1234:

ឈ្មោះអ្នកប្រើប្រាស់: Smithj1234
ពាក្យសម្ងាត់: 04071234

សូមចងចាំប្រើប្រាស់ព័ត៌មានផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក នៅពេលអ្នកចូលទៅCalJOBS។ នៅពេលដែលអ្នកបាន ចូលជាលើកដំបូងដោយប្រើព័ត៌មានចុះឈ្មោះជាមុន អ្នកនឹងត្រូវបានផ្សព្វផ្សាយផ្លាស់ប្តូរពាក្យសម្ងាត់ បណ្តោះអាសន្នរបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចចូលបានហើយត្រូវការជំនួយ ឬមិនមានសិទ្ធិចូលទៅក្នុង អ៊ិនធឺណែត សូមទាក់ទងមជ្ឈមណ្ឌលការងារអាមេរិកនៃកាលីហ្វ័រញ៉ា (America's Job Center of California, AJCC) តាម មូលដ្ឋានរបស់អ្នកSM។ AJCC នីមួយៗមានបុគ្គលិកនៅទីនោះ ដើម្បីជួយអ្នកជាមួយការស្វែងរកការងារនិង តម្រូវការការបណ្តុះបណ្តាលរបស់អ្នក។

អាសយដ្ឋាននិងលេខទូរស័ព្ទ AJCCតាមមូលដ្ឋានរបស់អ្នកគឺ:

មជ្ឈមណ្ឌលការងារអាមេរិកនៃកាលីហ្វ័រញ៉ាតាមមូលដ្ឋានរបស់អ្នក
0000 Main St.
ទីក្រុង, ស៊ីបកូដ CA
000-00-0000

នៅក្នុង CalJOBS, អ្នកអាចបង្កើតប្រវត្តិរូបសង្ខេបប្រកបដោយគុណភាពមួយ ដែលនិយោជកដែលបានចុះ ឈ្មោះអាចមើល។ អ្នកក៏អាចមើល និងដាក់ពាក្យសុំការងារជាច្រើនកន្លែងនៅទូទាំងរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា។ អ្នក អាចកំណត់ "អ្នកជ្រើសរើសពិចម្បាយ" នៅក្នុងផ្នែកសេវាកម្មស្វែងរកការងារ ដើម្បីជូនដំណឹងដល់អ្នក ដោយស្វ័យប្រវត្តិតាមអ៊ីមែលអំពីការប្រកាសការងារថ្មីដែលបំពេញតាមជំនាញ និងគោលបំណងរបស់អ្នក។

EDD ដែលជានិយោជក/កម្មវិធីដែលមានឱកាសស្មើគ្នា គឺជាដៃគូក្នុងការបោះពុម្ពផ្សាយនេះ។ ជំនួយ និង សេវាកម្មមានផ្តល់ជូនតាមការស្នើសុំរបស់បុគ្គលដែលមានពិការភាព។ សំណើសម្រាប់សេវាកម្ម ជំនួយ និង/ឬ ទម្រង់ផ្សេងៗទៀត គួរត្រូវបានធ្វើឡើងដោយទូរស័ព្ទទៅលេខទូរស័ព្ទ (សម្តែង) ឬ TTY 1-800-815-9387។